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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:137 Industritrålning av skarpsill

Vi har under lång tid nu tagit emot både vittnesmål och larmrapporter om den 
akuta situationen för sill/strömming i Östersjön. Att den är akut hotad och att 
bestånden har varit minskande i många år kan nog inte ha undgått någon.

Inte minst inom den politiska världen diskuteras väldigt ofta orsaker och 
anledningar till denna minskning. Det kan vara allt från klimatförändringar till 
övergödning samt ett ökande bestånd av både säl och skarv som också kräver 
sin del av sill-/strömmingsbestånden i Östersjön.

Man kan dock tydligt konstatera att ingen av ovanstående orsaker 
tillnärmelsevis påverkar dagens sill-/strömmingsbestånd som det alltjämt 
pågående överfisket, som kraftigt måste begränsas för att rädda bestånden av 
både sill/strömming och lax på lång sikt i hela Östersjön.

Menar vi allvar med ambitionen att rädda sill/strömming i Östersjön måste vi 
även kraftigt begränsa eller helt stoppa trålfisket efter skarpsill.

Fisket efter skarpsill är ett så kallat blandfiske där man även får betydande 
mängder sill/strömming. Det innebär att även om man kraftigt minskar dagens 
fiskekvoter på sill/strömming men inget gör åt det storskaliga fisket efter 
skarpsill riskerar dessa åtgärder att bli verkningslösa.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Kommer ministern att stoppa industritrålningen av skarpsill?

………………………………………

Tomas Kronståhl (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-18
Besvaras senast
2023-10-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


